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Geachte raadsleden, 
 

Via deze memo wil ik u tussentijds informeren over de planning Herijking 
Toekomstvisie Sportparken in Dordrecht en hoe we het proces (inclusief 
besluitvorming) verder vorm willen geven. In eerdere berichtgeving en in de 
Bestuurlijke planner 2020 is een startnotitie aangekondigd in het 1e kwartaal 
2020, maar dit is niet haalbaar gebleken. Via deze memo licht ik de vertraging toe.  
 
Prioritering van dossiers 

De behoefte om te komen tot een herijking van de Toekomstvisie Sportparken is 

op 18 juni 2019 genoemd tijdens de bespreking van het dossier Sportcampus 

Schenkeldijk in de Commissie Sociale Leefomgeving. Op 2 oktober 2019 is deze 

behoefte bevestigd tijdens een toelichting van team Sport aan de commissie over 

het werkveld en de actuele vraagstukken. 

Een eerste stap is gezet door op 18 november een bijeenkomst te organiseren 

voor de sportaanbieders in de stad, welke voornamelijk op de sportparken actief 

zijn. De input van de avond is vastgelegd en teruggekoppeld aan de aanwezigen.  

Sinds het najaar zijn er een aantal andere sportdossiers geweest die veel tijd en 

capaciteit hebben gevraagd, waardoor er in de prioritering van dossiers keuzes 

zijn gemaakt. Op dit moment ontstaat er weer tijd en capaciteit om de herijking 

van de Toekomstvisie Sportparken verder op te pakken. 

Geboekte resultaten in andere dossiers 

De afgelopen maanden heeft het onderwerp sport regelmatig op de agenda van 

de commissie en gemeenteraad gestaan. Zo zijn de volgende onderwerpen aan de 

orde geweest: 

Sportpark Krommedijk – Het haalbaarheidsonderzoek is in september 2019 

afgerond en in routing naar de gemeenteraad gegaan en uiteindelijk is het 28 

januari 2020 besproken in de gemeenteraad. De motie Sportpark Krommedijk is 

toen aangenomen. De gesprekken om te komen tot beantwoording worden 

momenteel gevoerd. De ontwikkelingen omtrent het coronavirus zorgen echter 

voor vertraging, omdat gesprekken geen doorgang kunnen vinden.  
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Rondom Sportpark Krommedijk zijn ook aanvullende informatieavonden 

georganiseerd, artikel 40 vragen beantwoord en is er op verzoek van de 

gemeenteraad een procesverloop opgesteld over hoe het dossier is verlopen.  

Sportcampus Schenkeldijk – Over de ontwikkelingen op Sportpark Schenkeldijk is 

de gemeenteraad afgelopen maanden uitvoerig geïnformeerd. Berichtgeving over 

de koerswijziging in de aanpak is voor het kerstreces met u gedeeld. Inmiddels is 

besloten dat 15 april 2020 het daaraan gerelateerde raadsbesluit als hamerstuk 

op de agenda van de gemeenteraad staat. 

vv Dubbeldam en Sportpark Patersweg – Gerelateerd aan de ontwikkelingen op 

Sportpark Schenkeldijk zijn trajecten gestart met vv Dubbeldam en sc Movado, 

omdat zij in het raadsvoorstel van 15 april 2020 concreet worden genoemd als op 

te pakken vraagstuk.  

Startnotitie Verenigingshallenplan (VHP) – Behalve een startnotitie voor de 

herijking Toekomstvisie Sportparken is er ook gewerkt aan een startnotitie voor 

het Verenigingshallenplan. Deze startnotitie VHP is in het collegeoverleg van 7 

april 2020 conform vastgesteld en door naar de gemeenteraad. In de Commissie 

Sociale Leefomgeving van 21 april wordt besproken wanneer de inhoudelijke 

behandeling wordt geagendeerd.  

Dordwijkzone – Team Sport is actief betrokken bij de Dordwijkzone., aangezien 

verschillende sportparken in deze zone aanwezig zijn. Er is dan ook sprake van een 

sterke relatie tussen de Dordwijkzone en de herijking van de sportparkenvisie. 

Er zijn vanuit de Dordwijkzone i.s.m. team Sport verschillende bijeenkomsten 

georganiseerd, ook specifiek gericht op de sportparken met "schetsschuit 

avonden". 

Daarnaast is een bijdrage geleverd aan een subsidieaanvraag in het kader van 

klimaatadaptatie. Dit heeft geleid tot toekenning van een subsidie, waarmee op 

Sportpark Reeweg fysieke ingrepen mogelijk worden. Bestaande sportvelden 

worden geoptimaliseerd  en circa 1 hectare aan ruimte wordt teruggegeven aan 

de stad. 

Eneco – Na de verkoop van de aandelen Eneco is er een verzoek gekomen om in 

een document aan te geven hoe team Sport aanspraak zou willen maken op 

middelen hiervan. Dit document is eind maart 2020 aangeleverd voor een eerste 

ambtelijke bespreking en zal onderdeel zijn van de gesprekken over de besteding 

van deze middelen. 

Shorttrack 2020 – In februari was de ISU World Cup finale wederom in Dordrecht.  

  



 

 

 

 

 

 

 

Datum 9 april 2020 

Zaaknummer  

Pagina 3/5 

Bovenstaande dossiers worden aan u gemeld om aan te geven dat hard gewerkt is 

aan een aantal dossiers, maar dat er keuzes gemaakt moesten worden. Mede 

door beperkte beschikbare capaciteit en personele wisselingen is het de 

afgelopen periode niet mogelijk geweest om verdere actie te ondernemen ten 

aanzien van de herijking Toekomstvisie Sportparken.  

Dit gaat de komende maanden veranderen, omdat er aanvullende capaciteit 

beschikbaar komt om de verschillende dossiers te ondersteunen. 

Herijking Toekomstvisie Sportparken 

De komende maanden wordt er o.a. voortgeborduurd op de bijeenkomst van 18 

november 2019 en de input die daaruit is gekomen vanuit de sportaanbieders. 

Ondertussen is de gemeente Dordrecht ook bezig met het opstellen van de 

Omgevingsvisie. Hierin moeten alle visies op de fysieke leefomgeving een plek 

krijgen, dus ook de herijkte visie op de sportparken in Dordrecht. Visies kunnen 

vervolgens, in lijn met de Omgevingswet, uitgewerkt worden in programma's. Dat 

biedt een kans om de kernelementen uit de Toekomstvisie Sportparken te 

concretiseren. De herijking zal daarnaast een breder perspectief krijgen door de 

integratie in de Omgevingsvisie en meer samenwerking met voornamelijk het 

ruimtelijke domein. 

Gezien bovenstaande hanteren we de volgende stappen in het traject Herijking 

Toekomstvisie Sportparken. Er op dit moment van uitgaan dat dat 'het normale 

leven' zich vanaf 28 april weer gaat afspelen.  

Vervolgstappen en indicatie tijdspad 

1) Startnotitie 

In de startnotitie leggen we de uitgangspunten vast voor de Herijking 

Toekomstvisie Sportparken. Er heeft nog geen inventarisatie plaatsgevonden, 

maar hier geven we aan  welke ontwikkelingen er hebben gespeeld en wat dat 

voor invloed heeft op de Sportparkenvisie. Ook de participatie (met Sportraad en 

sportverenigingen) nemen we hierin op, evenals de rol van de gemeente (het 

nemen van besluiten door de gemeente vs. aan de sportvereniging overlaten). 

Ook de samenhang met de ruimtelijke ordening in het algemeen, het 

verenigingshallenplan, het integrale huisvestingplan gymzalen ende 

(besluitvormende) rol van de Gemeenteraad komen aan bod in de Startnotitie. 

De eerder betrokkenen, aanwezig geweest op de bijeenkomst in november 2019, 

worden over het vaststellen van de Startnotitie geïnformeerd.. 

Indicatie tijdspad: april, mei (vaststelling juni). 

2) Inventarisatie stand van zaken 

In de afgelopen vijf jaar is veel gebeurd op het gebied van de sportparken. De 

'feiten en cijfers' en 'huidige en toekomstige ontwikkelingen' moeten we daarom 



 

 

 

 

 

 

 

Datum 9 april 2020 

Zaaknummer  

Pagina 4/5 

actualiseren. Dit gebeurt aan de hand van interviews met collega's vanuit diverse 

beleidsterreinen, zoals vanuit groenblauw en onderwijs (gymzalen). De 

uitgangspunten uit het verenigingshallenplan (VHP) en het integraal 

huisvestingsplan gymzalen (IHG) nemen we hier ook in mee. De ontwikkelingen 

worden weergegeven aan de hand van een tijdlijn. Deze tijdlijn wordt in de 

volgende stappen aangevuld, zodat duidelijk is wat, wanneer te verwachten is (zie 

ook stap 4 Programma). 

Indicatie tijdspad: mei, juni en juli. 

3) Concept actualisatie en vervolgproces communiceren 

Als vervolg van de bijeenkomst in november, bespreken we de inventarisatie met 

verschillende sportaanbieders. Ook het vervolgproces, namelijk het opstellen van 

een Programma, komt in dit gesprek terug.. De output van deze bijeenkomst 

nemen we, waar nodig en gewenst, mee in de herijking en het Programma 

Sportparken.  

Indicatie tijdspad: begin september. 

4) Opstellen Programma Sportparken 

Het opstellen van het Programma Sportparken is afhankelijk van het verloop van 

de vorige stappen. Een concreet uitvoerings-/investeringsprogramma in de 

huidige visie is zeer waarschijnlijk een gewenste aanvulling. Bij het opstellen van 

het Programma houden we onder andere interviews met afvaardigingen van de 

'grote'  sporten die gebruik maken van de sportparken, zoals het Dordtse 

voetbalvoorzittersoverleg. Ook de ongeorganiseerde sport betrekken we bij dit 

proces, omdat multifunctioneel gebruik van de sportparken bevorderd moet 

worden. 

Indicatie tijdspad: augustus, september, oktober. 

5) Besluitvorming 

De vaststelling van het Programma Sportparken is een bevoegdheid van het 

college van B&W. Gezien de geschiedenis van het proces wordt de gemeenteraad 

actief betrokken en geven we ruimte voor feedback. Hoe dit precies vorm krijgt, , 

wordt later in het traject bepaald. Denkend  aan een thema avond om iedereen 

goed te informeren en het gesprek met elkaar te voeren.  

Indicatie tijdspad: november, december. 
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Ik ga er vanuit u met deze memo voor dit moment voldoende te hebben 
geïnformeerd. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
B.C.M. Stam 
 


